
 

 
 
 
Geachte raadsleden, 
 
Met dit schrijven informeren we u waarom stichting ENTC geen onderbouwend exploitatieplan 
voor de waterskibaan “De IJzerenman” heeft ingeleverd. 
 
Overwegende: 
 

a. De gevormde conclusie in de commissievergadering was: “het zwembad en stichting ENTC 
dienen in gesprek te gaan voor verdergaande samenwerking” 

b. Wethouder Gabriels gunt de exploitatie aan het zwembad. 

 
Reden: 
 
Stichting ENTC heeft diverse weken na de commissievergadering vruchteloos gewacht op een 
uitnodiging van het zwembad voor overleg. Uiteindelijk heeft stichting ENTC zelf contact gelegd 
met het stichting bestuur. Ondanks een prettig persoonlijk overleg hebben we daarna géén 
enkele reactie meer ontvangen van het zwembad de IJzerenman.  
 
Diverse weken na de commissievergadering rijkte ons signalen dat de gunning breed wordt 
gedragen bij de ambtenaren. 
 
Conclusie: 
Het niet willen reageren van het zwembad en het standvastige standpunt van gunning, 
wetende dat er nog een heel proces nadien met de gemeente doorlopen dient te worden geeft 
ons de mening dat we geen eerlijke kans krijgen en het proces gedwarsboomd wordt.  
 
Wij danken allen die ons de laatste maanden ondersteund en geholpen hebben.  
 
 
 
 
Vriendelijke groet  
 
Bestuur stichting ENTC  
 
Cees Lavrijsen 
Joost de Leijer 
Marcel van de Waarsenburg. 
 
 
 
 


